
Rada Gminy Piaski 

Radni - Sesja 

Protokół nr 41/2023 

XLI Sesja w dniu 26 stycznia 2023  

Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:25 tego samego dnia. 

Ad. 1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy, Bernard Dorsz powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Piaski Wiesława 

Glapkę, Sekretarza Gminy Andrzeja Koniecznego, Skarbnika Gminy Bogumiłę Sosnowską oraz zaproszonych 

gości. 

Stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały (rada liczy 15 radnych) 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radna Karolina Przybylska  – nieobecna 

Radna Beata Tyrakowska – nieobecna 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny  

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu.  

Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu  

 

Ad. 2. Informacja na temat porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

a) Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy z dnia 21 grudnia 2022r. 

b) Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy z dnia 29 grudnia 2022r. 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy . 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski. 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

b) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/22/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy Piaski w zakresie dożywiania” na 

lata 2019- 2023. 

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/23/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego – zasiłku celowego 

przeznaczonego na zakup posiłku lub żywności 

d) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia zasad 

zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie posiłku lub 



świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

a) Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy z dnia 21 grudnia 2022r. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy z dnia 21 grudnia 2022r. 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (3) Karolina Przybylska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński  

 

b) Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy z dnia 29 grudnia 2022r. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy z dnia 29 grudnia 2022r.. 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (3) Karolina Przybylska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy . 

Przewodniczący Rady Gminy złożył sprawozdanie działalności międzysesyjnej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski. 

Wójt Gminy Piaski złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy z dnia 29 

grudnia 2022r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Radna Maria Wesołek złożyła sprawozdanie ze wspólne posiedzenia Komisji Rady Gminy z dnia 24 stycznia 

2023r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy 

w dniu 24 stycznia 2023r.(Protokół nr 43/2023) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Maria Wesołek   

NIEOBECNI (3) Karolina Przybylska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XLI/326/2023 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 

załącznik do protokołu.  

 
b) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/22/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy Piaski w zakresie dożywiania” 

na lata 2019- 2023. 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy 

w dniu 24 stycznia 2023r.(Protokół nr 43/2023) 



Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/22/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy Piaski w zakresie 

dożywiania” na lata 2019- 2023..  

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (3) Karolina Przybylska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XLI/327/2023 w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr III/22/2018 z dnia 7 grudnia 

2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy 

Piaski w zakresie dożywiania” na lata 2019- 2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/23/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego – zasiłku celowego 

przeznaczonego na zakup posiłku lub żywności 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy 

w dniu 24 stycznia 2023r.(Protokół nr 43/2023) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/23/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego – zasiłku 

celowego przeznaczonego na zakup posiłku lub żywności. 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Maria Wesołek   

NIEOBECNI (3) Karolina Przybylska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XLI/328/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr III/23/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego – 

zasiłku celowego przeznaczonego na zakup posiłku lub żywności stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia zasad 

zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie posiłku lub 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy 

w dniu 24 stycznia 2023r.(Protokół nr 43/2023) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/2018 z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie 

ustalenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie posiłku 

lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023..  

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , Marek 

Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Rafał Nowak , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Dagmara Rucińska , 

Justyna Sarbinowska , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (3) Karolina Przybylska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński  

 

Odpis Uchwały Nr XLI/329/2023 w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/2018 z dnia 7 grudnia 

2018 r. w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w zakresie 

dożywiania w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 stanowi 

załącznik do protokołu. 

 
Ad. 8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na XXXIX sesji Rady Gminy wpłynął wniosek Radnego Rafała 

Nowaka, wobec czego odczytał wniosek oraz udzieloną odpowiedź. Wniosek i odpowiedź stanowią załącznik do 

protokołu.  

Więcej interpelacji, zapytań i wniosków nie złożono.  

 
 



Ad. 9. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z ochrona danych osobowych poprosił o 

respektowanie tego w swoich wypowiedziach. Przypomniał, że obrady sesji Rady Gminy są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk 

 

Mieszkanka Gminy poinformowała, że mieszka w Smogorzewie, na zakręcie a chodnik dotyczy tylko świetlicy. 

Zwróciła się do Wójta i do Rady Gminy Piaski aby złożyć wniosek do dróg powiatowych o pobudowanie 

chodnika, bezpiecznej drogi dla dziecka. Dodała, że  drogą jeździ dużo samochodów, z dużą prędkością, chodnik 

dla poprawy bezpieczeństwa dzieci, byłby bardzo ważny.   

Wójt odpowiedział, że  problem taki jest w wielu innych miejscowościach. Mieszkańcy składają wnioski o nowe 

przystanki albo pobudowania chodnika. Są to słuszne uwagi, ruch jest bardzo duży, chodników brakuje, dzieci 

powinny bezpiecznie dotrzeć. Wójt poinformował, że gmina wystąpi do Powiatu z wnioskiem, jednak ma obawy 

co do realizacji. Powiat może odpowiedzieć że inwestycje może wykonać ale 50% na 50% bądź powiat przekaże 

materiał, a gmina wykonanie. Nie jest to łatwy temat, zobaczymy jak powiat podejdzie do tematu.  

 

Radny Rafał Nowak podziękował za zorganizowanie spotkania w sprawie budowy drogi dojazdowej do strefy 

gospodarczej. Wnioskował aby na spotkanie z przedstawicielem WZDW poinformować lokalnych  

przedsiębiorców, firmy które na strefie gospodarczej prowadzą swoją działalność ponieważ są zainteresowani 

udziałem w takim spotkaniu.  

 

Sołtys Smogorzewa poprosiła aby do wniosku skierowanego do powiatu o budowę chodnika dopisać remont 

starego chodnika, jest zarwany, studzienka się obrywa. 

 

Sołtys Grabonoga zgłosiła oberwanie drogi i przesuniecie krawężnika w Lipkach za blokiem nauczycielskim, 

zwróciła uwagę na zarwane kratki w Hubach. Podziękowała Wójtowi i Sekretarzowi w imieniu Rady Sołeckiej i 

mieszkańców za zgłoszenie o pomalowanie białych linii oraz postawienie dodatkowych sierżantów przy drodze 

dojazdowej do strefy.     

 

Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o kwestie dojazdu do obwodnicy temat jest kilkuletni Od pierwszego dnia 

gdy uruchomiono dojazd były telefony mieszkańców o niebezpieczeństwie. Wymalowane brzeżne pasy są tylko 

tymczasowo dla bezpieczeństwa. Następnie szczegółowo omówił kwestie związane z budową obwodnicy, od 

momentu przygotowania projektu. Poinformował o spotkaniach a także odczytał pisma kierowane od WZDW z 

2015r, w których gmina wskazała swoje postulaty co do budowy obwodnicy, które dotyczyły min. budowy 

wiaduktu nad drogą gminną, która prowadzi do strefy gospodarczej. W odpowiedzi otrzymaliśmy informację, że 

koszt budowy obwodnicy przy budowie kolejnego wiaduktu zwiększy się o 10 mln zł. dlatego wybrano 

rozwiązanie alternatywne czyli rondo z wprowadzeniem dodatkowego piątego wlotu drogi gminnej obsługującej 

strefę aktywizacji. Dodał, że nad torami, gdzie odcinek Gostyń – Jarocin ma zostać zlikwidowany budowany jest 

wiadukt. Gmina wnioskowała o wiadukt nad drogą do strefy, gdzie informowała, że podczas doby będzie bardzo 

duży ruch samochodów ciężarowych, nie zostało wzięte pod uwagę. W koncepcji budowy obwodnicy był piąty 

wylot. Projektanci tłumaczą się zasadami, które stosuje się przy projektowaniu dróg. Projektują na podstawie 

programu funkcjonalnie użytkowego. Odczytał wytyczne dotyczące szerokości dróg gminnych i powiatowych. 

Kierownik budowy na spotkaniu poinformował, że inwestycja wykonywana jest zgodnie z projektem. Gmina nie 

miała wpływu, nic nie mogła zrobić. Inwestor nie wywiązał się z obietnicy, że zostanie wybudowany piąty wylot 

z ronda. Dodał, że gmina zrobiła co mogła, a inwestor wykonuje po swojemu. 

Poinformował również o przetargach powiatu gdzie przy remontach dróg miały być pobudowane ścieżki 

rowerowe. Było by to korzystne dla naszej gminy. Wójt zgłosił postulat do powiatu aby zrezygnowali z odcinka 

od torów do drogi, która prowadzi do strefy, wtedy niewiele zabraknie na przeprowadzenie inwestycji 

wskazanych w przetargach, a gmina Piaski za dwa lub trzy lata, jak dojdzie do wymiany nawierzchni dołoży się 

do inwestycji. Jednak powiat zrezygnował, unieważnił przeprowadzone przetargi, ogłosi nowe ale już bez 

ścieżek rowerowych. Gmina Piaski nie ma wpływu na inwestora. Zarząd powiatu, w którym mamy swoich 

przedstawicieli podjęli decyzję o unieważnieniu przetargów.  

 

Sołtys Drzęczewa Pierwszego zabrał głos w sprawie budowy obwodnic. Dodał, że to wszystko czeka 

Drzęczewo, podejrzewa, że jak inwestor wejdzie to miejscowość zostanie odcięta. Bedzie bardzo duży problem z 

wyjazdem i mediów. 

 

Sołtys Bodzewka zwrócił uwagę na odcinek drogi dojazdowej do strefy. Poinformował, że jeździ tą drogą i 

może należało by sfilmować jak wygląda przejazd dwóch ciężarowych aut. W chwili obecnej wykorzystywane 

jest pierwsze pobocze, gdzie w trakcie mijania z tirem można zjechać. Dwa ciężarowe auta nie przejadą 

swobodnie.  



Przewodniczący Rady poinformował, że film już został nagrany.  

Wójt odpowiedział, że podczas spotkania z WZDW zobaczymy jak inwestor ustosunkuje się do sprawy. Dodał, 

że nie możemy liczyć na to, że będą zrobione przebudowy, ale, być może, uda się zabezpieczyć nasyp i 

poszerzyć asfalt do 6m.  Będziemy dążyć do tego aby coś tam było zrobione.  

 

Radny Dariusz Naskręt nawiązał do wypowiedzi Wójta, dodał, że szkoda iż nie powstał wiadukt, czy dojazd do 

ronda. Dodał, że spotkanie nie miało na myśli szukania winnego tylko po to aby firmie STRABAG 

zasygnalizować że coś jest nie tak jak powinno. Na filmikach było pokazane, że dwa samochody ciężarowe nie 

mogą się minąć. Spotkanie było po to by przed oddaniem drogi do użytku jeszcze coś zrobić, by była bardziej 

funkcjonalna i przejezdna.  

 

Ad. 10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wszystkim życzenia, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął XLI 

sesję Rady Gminy Piaski.  

  

Zapis audiowizualny obrad XLI sesji Rady Gminy Piaski został zamieszczony pod adresem:   

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady                          

 

 
 

  

Przewodniczący Rady  

 

Bernard Dorsz  

  

 

Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady

